

NEWSLETTER



Mission to Malaysia

应马来西亚文具书业联合总会邀请，我会会长洪金成带领代表团一行11人，于2024年11月14日至15日前往吉隆坡，出席该会的20周年庆典活动和晚宴。在吉隆坡期间，我团参加了东盟文具企业对接会和庆典晚宴，与来自马来西亚各州文具公会的会员，以及来自广州、义乌、南昌、广东、北京、宁海、香港、台湾、菲律宾等地的代表团新老朋友进行了交流，加深了友谊。我们感谢会员的参与和支持。

At the invitation of the Federation of Stationers and Booksellers Association of Malaysia, our President, Daniel Ang, led a delegation of 11 members to Kuala Lumpur from 14th to 15th November 2024 to attend their 20th Anniversary celebration and dinner. During the visit, our delegation took part in the ASEAN Stationer Business Matching Session and the Anniversary Dinner, offering our members valuable opportunities to expand their networks with delegates from Malaysia, Guangzhou, Yiwu, Nanchang, Guangdong, Beijing, Ninghai, Hong Kong, Taiwan, and the Philippines, thereby strengthening existing connections. We extend our heartfelt thanks to our members for their enthusiastic participation.



Visit New Member

2024年10月18日，会长洪金成、名誉会长韩万光、副会长吴俊纬、财政李铭发、副总务韩仲琦，以及公会秘书史迦俪一同拜访了新会员Comoffice Supplies Pte Ltd，并受到了董事总经理刘凤瑜的热情接待。Comoffice是一家在新加坡文具行业享有盛誉的文具及办公用品供应商。年轻有为的刘女士在文具领域耕耘多年，以其远见卓识和坚定执行的蓝图不断壮大公司规模。访问期间，大家共忆往昔，探讨当下，展望未来，度过了一段愉快而充实的时光。

On 18 October 2024, President Daniel Ang, Hon. President Hung Ban Kuang, Vice President Kevin Goh, Treasurer Bernie Lee, Vice Hon. Secretary Ray Hung, and SBASA Secretary Carrie Shi paid a visit to new member Comoffice Supplies Pte Ltd. They were warmly welcomed by the Managing Director, Ms Ally Low. Comoffice is a well-respected stationery and office supplier within Singapore's stationery industry. Ms Ally, a talented and visionary entrepreneur, has devoted many years to the business, steadily growing the company in alignment with her strategic ambitions. During the visit, everyone reflected on past achievements, explored current opportunities, and shared their vision for the future, spending an enjoyable and fruitful time together.



Overseas Visitors & Delegations

2024年11月19日，南昌文港制笔协会吴胜华会长率领代表团12人来访我会，受到洪金成会长和理事们的热情接待。上午，代表团参观了光明文教体育用品私人有限公司（Kong Beng Stationery & Sports Pte Ltd），并进行了友好的商业交流。吴胜华会长向我会赠送了礼品，光明文教公司负责人也向代表团成员赠送了纪念品。随后，我会会长和理事举行了午宴款待来宾。此次交流活动圆满成功，富有成效，宾主尽欢。

On 19 November 2024, Mr Wu Shenghua, President of the Nanchang Stationery & Pen Association, led a 12-member delegation to visit our association, where they were warmly received by President Daniel Ang and the Committee Members. In the morning, the delegation toured Kong Beng Stationery & Sports Pte Ltd, fostering a friendly and productive business networking session. President Wu Shenghua graciously presented gifts to our association, while the Managing Director of Kong Beng Stationery & Sports Pte Ltd offered souvenirs to the delegation members. The visit concluded with a luncheon hosted by our President and Committee Members in honour of the guests. The visit was a resounding success, proving both rewarding and enjoyable.

